

مصنع نضيد الوشم للتمور
Nadeed Alwashm Factory for Dates
(إنتاج وصناعة)



نمور سعوحیق SAUDI DATES



مصنع نضيد الوشم للتمور Nadeed Alwashm Factory for Dates نىذة عنا :

يعتبر مصنع نضيد الوشــم للتمــور فــي المملكــة العربيــة الســعوديـة أحــد المصانع المتخصصة في مجال تصنيع وتعبئة التمور بجودة عالية من خلال خطــوط إنتـاج حديثــة وعالميــة المسـتوم، لتمكيــن المصنـع أن يكــون فــي مقدمة المصانع في المملكة تميزاً وكفاءة في مجال تصنيع التمور، في ظل توافر كوادر فنية ذات خبرات عالية في هذا المجال الحيوي.

وتتنوع منتجات المصنع انطلاقا من أهمية التمور وما تتميز به المملكة من تعدد لأصناف التمــور ومــا تمثلــه مــن أهميتــه اقتصاديـــة كبــرــى كمنتــجــ وطنى استراتيجي يتميز بقيمته الغذائية ويسهم في تحقيق الأمن الغذائب بإذن الله تعالى . حيث تعتبر المملكة ذات بيئة مناسبة للعديد من الأصناف المميزة ، مما جعلها أكثر قدرة على المنافسة على الصعيد العالمي وتوفير التمور ذات الجودة العالية.

About Us:

Nadeed Al Washm Factory For Dates in KSA is considered one of the specialized factories in the field of manufacturing and packaging of dates with a high quality through modern and global level production lines to increase the competitiveness quality and what works to be at the forefront of the factories in the Kingdom, and seeks to be the most distinctive and efficient factory in KSA in the field of date manufacturing, according to the latest standards. In light of the availability of high expertise technical cadres in this vital area.

The factory's products varies according to the importance of dates and what the Saudi Arabia is characterized by related to the multiplicity of dates varieties, in addition to what they represent of major economic importance as a national strategy product characterized by its nutritional value and contribute to the achievement of food security, God willing. Where the kingdom is considered having a suitable environment for the growth of many high quality varieties, which let it be more competitive on the global level and provides high-quality dates.

الرؤية:

أن نكون من الرواد في صناعة التمور بالشرق الأوسط.

رسالتنا:

تقديم منتجات التمور ومشتقاتها بجودة عالية.

Vision:

To be one of the pioneers in dates industry in the Middle East.

our message:

To provide date products and their deritatives in a high quality.



أهمية التمور :

النخلة شجرة طيبة ومباركة، ذات فوائد ومنافع عديدة للإنسان، وهي ذات أهميـة إقتصاديـة وبيئيـة لإنتاجهـا التمـور التـي تعتبـر أهـم محصـول زراعـي في المملكة، وتعتبر التمـور أحـد السـلع الاسـتهلاكية الأساسـية فـي المملكـة حيـث تستهلك طازجـة أو رطبـة أو مجففـة أو محفوظـة، وخصوصـا في شهر رمضان المبارك، كما أن النخلـة تساعد علـى حمايـة البيئـة مـن التلوث.

Dates importance:

Palm tree is a good and blessed tree, which have many benefits of the human person, where it has an economic and environmental importance due to its production dates, which are the most important agricultural crop in the KSA, date is considered as one of the basic consuming goods in the KSA, where they are consumed fresh of wet of dried of preserved, especially in the holy mont of Ramadan, palm tree also helps to protect the environment from pollution.

قال النبي (عَلَيْهُ)
"بيتُ لا تمرَ فيهِ، جياعٌ أهله"

Our Prophet (عثيثة) said:

"A family which has no dates will be hungry."



أهم الفوائد الغذائية لتناول التمور The most important nutrition value of dates

بعد التمر من أفضل مصادر الطاقة لإحتوائه على السكر الطبيعي (الجلوكوز، والفركتوز، والسكروز) Date is considered as main source of energy for it's natural sugar, glucose, fructose and sucrose

يعزز من وظائف الجهاز الهضمي لإحتوائه على الألياف

Enhance the function of digestive system as it contains dietary fibers

غنى ىفىتامىن (ب1 - ب2 - ب3 - ب5) وفيتامين (أ - ج) Rich of vitamins B1, B2, B3, B5 and A, C



يحتوي على كميات عالية من الحديد وهو مهم لعلاج الأنيميا It contains high rate of iron which is very important for anemia

يعد مصدراً أساسيًا للبروتين والألياف It's one of the most important source of protein and fibers

خطوط الإنتاج:

يتم تصنيع منتجات نضيد الوشم للتمـور فـي مصنـع حديـث ومواكـب للتقنيـات العالميـة الحديثـة، بإستخدام مـواد خـام ذات جـودة عاليـة مـن مصانع محلية وعالمية. بالإضافة إلى وجود فريق مـن ذوي الخبـرة والاختصاص في صناعة التمور لضمان أعلى معايير الجودة في العمليات الإنتاجيـة. وتتجـاوز الطاقـة الإنتاجيـة لمصنـع نضيـد الوشـم للتمـور سـنويا << 15,000 >> طـن مـن المنتجـات المتمثلـة فــي الكبـس والتعبئـة لأكثر من (100 صنف).

Production lines:

Nadeed Al Washm for dates products are manufactured in a modern factory that shall be adapted to modern global techniques, and using the raw materials with high quality of the local and global factories. In addition to having a team of experienced and competent in the dates industry to ensure the highest quality standards in production processes. production capacity of Nadeed Al Washm factory for dates per year exceeds << 15,000 >> tons of products represented in pressing and packing of more than 100 varieties.





التعيئة الآلية والتغليف:

يقدم المصنع عدة خيارات من التعبئة والتغليف بأوزان وأبعاد وتصاميم مختلفة تعمل علم تلبية احتياجات العملاء المختلفة. كما يقدم المصنع مجموعـة مـن العبـوات للكبـس الآلـي المعبـأ مضغوطًـا بطـرد الهــواءـ ومن أهمها : 1 كغم / 0.50 كغم / 50 غم.

Automatic packaging and packing:

The factory offers several options of packaging and packing with different weights, dimensions and designs to meet different needs of customers. The factory also offers a range of packages for automatic packaged pressing which is compressed by expulsion of air, such as: 1 kg / 0.50 kg / 50 gm.



مراقبة الحودة:

نعمل في مصنع نضيد الوشم للتمور على الاهتمام بالجودة بصورة مستمرة وفائقة، والارتقاء بها لأعلى المستوبات، في إطار محكم من معابير الجودة. وبصـورة متوافقـة مـع مـا ورد فـي دليـل متطلبـات مواصفـات الآيـزو 9001 لنظــم إدارة الجودة، ومواصفات الآيـزو 22000 لحـودة وسلامـة الغـذاء، وعلامـة التمـور السعودىة.

Quality control:

We work in Nadeed Alwashm factory for dates to pay attention to quality on an ongoing and super basis, and upgrading them to the highest levels, in a tight framework of quality standards. And in line with what mentioned in ISO 9001 specifications requirements manual of quality management systems and ISO 22000 specifications for food quality and safety and Saudi Dates Mark SDA.

شهادات الجودة:

حصل المصنع على شهادة الآيزو 9001 لنظم إدارة الجودة وكذلك شهادة الأيزو 2008 : 22000 لحودة وسلامة الغذاء. من منطلق حرص المصنع على التمسك بالمعايير وخدمـة العـملاء بـكل دقـة خلاص وتأميـن منتـج ذا جـودة عاليـة لجميـع العملاء، والاعتماد بعـون اللـه تعالـم علـم التقنيـة الحديثـة فـي الإنتاج والتصنيـع، في ظل التوجـه لدينـا للتوسـع فـي فتـح منافـذ للأسـواق الخارجيـة للتمــور ومشتقاتها بما يتناسب مع التطــور المطــرد فــي مســاحة زراعــة النخيــل وإنتــاج التمــور فــي المملكــة، حيــث تعــد المملكــة مــن أهــم الــدول المنتجــة للتمــور فــي العالم في الوقت الحالي.

Quality certificates:

The factory got matching international quality specifications ISO 9001 of quality management systems, as well as ISO 2018: 22000 for food quality and safety. In terms of the keenness of the factory to adhere to standards and customer service strictly and faithfuly, in addition to the provision of a high quality product for customers, relying with help of God on modern technology in production and manufacturing, in light of seeking to expansion through opening of ports to foreign markets for dates and thier derivatives in line with the steady development of palm trees cultivation area and dates production in KSA, where the kingdom is considered one of the most important producing countries of dates in the world at the present time.



Management System Certification Body No. MSCB-105

CERTIFICATE

No. 20-E-0856 Rev. 0

This is to certify that the Food Safety Management System of

Nadeed Alwashm Factory for Date & Packaging

Kingdom of Saudi Arabia - Shaqra - Qassim PO Box: 11757

Company Reg. No.: N/A

has implemented and documented a food safety management system in compliance with the requirements of the standard

ISO 22000:2018

for

Manufacturing, Packaging, And Export Of Dates And Stuffing Dates with Almonds, Nuts, Add Honey, Molasses Chocolate, And Tahini To Dates And Manufacturing Dates Maamoul Covered In Chocolate And Sesame

Food (Sub)Category: CII

The certificate is issued on the basis of the results mentioned in the pertinent audit report. Validity of the certificate is conditionally limited by positive results of surveillance audits, which the certified company committed to undergo.

This certificate can be invalid if the certificate holder does not fulfill the conditions set out in the certification

Initial issue date: Nov. 24, 2020 Nov. 23, 2023 Expire date:

Head of Certification Body

Rm. 501, Daeryung techno town, 638, Seobusaet-gil, Geumcheon-gu, Seoul, Republic of Korea www.igcert.org







إنتاج التمور بالمملكة العربية السعودية:

أشارت الإحصائيات الأخيرة أنه يوجد بالمملكة ما يزيد عن 25 مليون نخلة. يصـل إنتاجهـا بمـا يقـارب 1.1 مليــون طــن. وأكثـر مــن 400 صنــف بنســبـة تصــل إلى 16% من إجمالي الإنتاج العالمي، والذي يصل إلى 7 مليون طن. مما أسهم في حصـول المملكـة علـى حصـص سـوقية فـي مختلـف أسـواق الأغذية العالمية.

Dates production in Saudi Arabia:

The last statistics indicated that there are more than 25 million palm tree in KSA. their production reaches approximately 1.1 million tons. and more than 400 class. By up to 16% of total world production, which is about 7 million tons. What contributed to the access of Saudi Arabia to market shares in various global food markets.



النقل والتوزيع:

تعتبـر عمليــة النقـل والتوزيــع فــي عصرنــا الحالــي مــن أهــم عوامــل النجــاح في العمل، وحرصنا في مصنع نضيد الوشم للتمور على فتح قنوات توزيـع تعمـل علـم تغطيـة مناطـق المملكـة، وتسـهيل الإجـراءات خارجهـا بالتعاون مع أبرز شركات النقل العالمية.

Transportation and distribution:

The transportation and distribution process today is one of the most important factors for success in all works, and our eagerness in Nadeed Alwashm Dates Factorty is to open distribution channels that cover the regions of the Kingdom, and facilitate procedures outside it in cooperation with the most prominent international transportation companies.









عملاؤنا:

تمكـن المصنـع وخلال فتـرة قصيـرة مـن تكويـن قاعـدة قويـة داخـل المملكـة العربيـة السعودية وخارجها، وتوفيـر منتجاتهـا لهـم بمـا يلبـي احتياجاتهـم بصورة مناسبة.

Our clients:

The factory was able, within a short period, to form a strong customer base inside and outside the Kingdom of Saudi Arabia, and to provide its products to them in a manner that meets their needs appropriately.



4- الإمــــارات	3- البحرين	2- قـطــر	1- الكويت
8- بـنغلاديش	7- إندونيسيا	6- ماليزيا	5- عمان
12- سنغافورة	11- الهند	10- کـنـدا	9- أمـــريـــكـــا
16- أستراليا	15- بريطانيا	14- هولندا	13- هونغ کونغ

تمور خام



سکري مفتل 3 ك ج DRY SUKKARI 3KG



عجوة 3 ك ج AJWA 3KG



صفاوي 3 ك ج SAFAWI 3KG



سکري رطب 3 ك ج **SUKKARI RATB 3KG**



صقعي 3 ك ج SEGAI 3KG



مجدول 3 ك ج MEDJOOL 3KG



برحي 3 ك ج BARHI 3KG



خلاص 3 ك ج KHOLAS 3KG



روثانة 3 ك ج **ROTHANA 3KG**



مبروم 3 ك ج MABROOM 3KG



خضري 3 ك ج KHUDRI 3KG



سلج 3 ك ج **SULLAJ 3KG**

تمور نثري



سكري مفتل **DRY SUKKARI**



صقعي باللوز **SEGAI WITH ALMONDS**



عجوة فاخر PREMIUM AJWA



سکري رطب **SUKKARI RATB**



صقعت **SEGAI**



عجوة AJWA



مبروم MABROOM



خضري KHUDRI



روثانة ROTHANA



صفاوي SAFAWI



برحي BARHI



مجدول MEDJOOL

تمور مكنوز



سكري فاخر PREMIUM SUKKARI



صقعب **SEGAI**



خلاص **KHOLAS**



سکري **SUKKARI WITH ALMONDS**



سكري باللوز SUKKARI WITH ALMONDS



خضري KHUDRI



برحي BARHI



إفطار صائم **IFTAR**



معمول MAAMOUL



سلج SULLAJ



خلاص فاخر PREMIUM KHULAS



قهوة عربية ARABIC COFFEE



المملكة العربية السعودية، منطقة الرياض، شقراء.

Kingdom of Saudi Arabia, Riyadh Region, Shaqra.

الهاتف:

التسويق المحلي:

مكتب التسويق الدولي :

إدارة المصنع: Adm: +966 54 811 8822